

September 15 to December 15, 2021

UP TO
\$70

REBATE

ON SELECT YOKOHAMA TIRES*

AVAILABLE AT AUTHORIZED YOKOHAMA DEALERS



Rebate provided on Yokohama Visa** Prepaid Card.

YOKOHAMAREBATE.CA

 **YOKOHAMA**

*Rebate provided on Yokohama Visa® Prepaid card. Card is issued by Peoples Trust Company pursuant to license by Visa Int. ®Trademark of Visa International Service Association and used under license by Peoples Trust Company. No cash access or recurring payments. Card valid for up to 6 months; unused funds will forfeit after the valid thru date. Card terms and conditions apply.

YOKOHAMA FALL REBATE 2021

PURCHASE BETWEEN: SEPTEMBER 15TH TO DECEMBER 15TH, 2021

SUBMIT YOUR CLAIM ONLINE IN UNDER 10 MINUTES!

Scan the QR code to submit your claim online and get your rebate 2 weeks sooner than via mail-in!



FIRST NAME (PLEASE PRINT CLEARLY) (REQUIRED)		LAST NAME (REQUIRED)	DATE (month/day/year) (REQUIRED)
MAILING ADDRESS (REQUIRED)		UNIT (REQUIRED)	
CITY (REQUIRED)	PROVINCE (REQUIRED)	POSTAL CODE (REQUIRED)	
EMAIL ADDRESS (REQUIRED FOR CLAIM STATUS NOTIFICATIONS & PAYMENT EMAIL)		PHONE NUMBER (REQUIRED)	
VEHICLE MAKE (REQUIRED)	MODEL (REQUIRED)	YEAR (REQUIRED)	TIRE SIZE (WIDTH, PROFILE, DIAMETER - EX 175/65R15) (REQUIRED)
TIRE DEALER NAME (REQUIRED)	CITY (REQUIRED)	PROVINCE (REQUIRED)	POSTAL CODE (REQUIRED)
DATE OF PURCHASE (month/day/year) (REQUIRED)		INVOICE # (REQUIRED)	

ELIGIBLE TIRES (PLEASE INDICATE SET OF 4 TIRES PURCHASED)

☐ \$70 REBATE BLUEARTH WINTER V905	☐ \$70 REBATE ICEGUARD IG53	☐ \$70 REBATE ICEGUARD G075	☐ \$70 REBATE ICEGUARD IG51V (51154, 51152)
☐ \$70 REBATE GEOLANDAR A/T G015	☐ \$70 REBATE GEOLANDAR X-CV G057	☐ \$70 REBATE GEOLANDAR CV G058	☐ \$70 REBATE GEOLANDAR H/T G056
☐ \$70 REBATE GEOLANDAR X-AT G016	☐ \$70 REBATE GEOLANDAR M/T G003	☐ \$70 REBATE GEOLANDAR X-MT G005	☐ \$70 REBATE ADVAN SPORT A/S+
☐ \$70 REBATE AVID ASCEND LX	☐ \$70 REBATE AVID ASCEND GT	☐ \$70 REBATE PARADA SPEC-X	☐ \$50 REBATE AVID TOURING-S

PLEASE CHECK THE BOXES THAT APPLY TO YOU:

Is this your first time purchasing Yokohama

What is your age?

☐ 45-54

☐ 18-24

☐ 55+

How did you learn about this promotion? Check all that apply

☐ In Store

☐ Print Ad

☐ Radio

☐ TV

☐ I would like to receive email updates about future promotions from Yokohama

☐ Yes

☐ No

☐ 25-34

☐ 35-44

☐ Yokohama Website

☐ Referral

☐ Digital

☐ Other

Which brand is your new set of Yokohama tires replacing?

☐ BFGOODRICH

☐ BRIDGESTONE

☐ CONTINENTAL

☐ GOODYEAR

☐ HANKOOK

☐ KUMHO

☐ MICHELIN

☐ PIRELLI

☐ TOYO

☐ YOKOHAMA

☐ OTHER

Rules & Conditions:

- All fields must be completed or your claim will not qualify for this offer.
- From September 15th to December 15th, 2021, consumers can get \$70 rebate on a set of four BLUEARTH WINTER V905, ICEGUARD IG53, ICEGUARD G075, ICEGUARD IG51V (110151154, 110151152 ONLY) GEOLANDAR A/T G015, GEOLANDAR X-CV G057, GEOLANDAR CV G058, GEOLANDAR H/T G056, GEOLANDAR X-AT G016, GEOLANDAR M/T G003, GEOLANDAR X-MT G005, ADVAN SPORT A/S+ V405+, AVID ASCEND LX, AVID ASCEND GT, PARADA SPEC-X. Get \$50 rebate on a set of 4 AVID TOURING-S.
- The Fall Rebate only applies to retail sales of new replacement tires from an authorized Yokohama Canada dealer. Claims from unauthorized dealers will be denied.
- All rebate submissions must be submitted online or mailed in by the end user and not the dealer from where the tires were purchased.
- You must purchase individual sets of four (4) tires (no singles or doubles).
- Maximum of 4 sets of (4) tires purchased can be claimed per person, household, business, or email.
- To claim your YOKOHAMA rebate you must submit online or fully complete this claim form, attach a copy of your invoice and mail it to the Yokohama Rebate Centre by January 15th, 2022.
- The invoice from a CANADIAN AUTHORIZED RETAIL DEALER must clearly identify the tire dealer name, invoice number, date of purchase, tread pattern name, tire size, customer or business name, quantity purchased and the installation/mounting fees. Tires must be purchased and installed at the same authorized Canadian Yokohama Tire dealer.
- Rebate is paid in the form of a Yokohama Visa® Prepaid Card.** Qualifying Yokohama Visa Prepaid Card will be processed and mailed out according to the information found on this claim form. Card is issued by Peoples Trust Company pursuant to license by Visa Int. *Trademark of Visa International Service Association and used under license by Peoples Trust Company. No cash access or recurring payments. Card valid for up to 6 months; unused funds will forfeit after the valid thru date. Card terms and conditions apply.
- Yokohama Visa Prepaid Card will only be mailed to Canadian addresses.
- Failure to provide the documents, incomplete documentation or illegible documentation will result in the rejection of your claim. Please ensure that you keep a copy of all forms including your receipt for your records. We will not be returning any proofs of purchase submitted with any claims. Yokohama Tire (Canada) Inc. is not responsible for lost, stolen, damaged or misdirected mail.
- A portion of the rebate which Yokohama Tire (Canada) Inc. is paying you is an amount on account of GST/HST and QST, as applicable.

To check the status of your rebate visit www.yokohamarebate.ca.

If after 8 weeks from mailing in your claim you have not received any communication please contact us by email at YokohamaTireRebate@360incentives.com or call 1.877.888.4559.

For mail-in option send to: Yokohama Rebate Centre Post Office Box 3535, Markham Industrial Park, Markham, ON L3R 6J5

Du 15 septembre au 15 décembre, 2021

JUSQU'À

70\$

DE RABAIS

SUR CERTAINS PNEUS YOKOHAMA*

DISPONIBLE CHEZ LES DÉTAILLANTS
YOKOHAMA AGRÉÉS



Le rabais est offert par la carte Visa**
prepayée Yokohama.

YOKOHAMAREBATE.CA

YOKOHAMA

*Pour un temps limité, quand vous achetez un ensemble de quatre pneus Yokohama sélectionnés, vous êtes admissible à recevoir une carte prépayée Yokohama Visa. Plus de détails sur YokohamaRebate.ca. La carte Visa est émise par Peoples Trust Company en vertu d'une licence de Visa int. Portez une attention particulière à la date d'expiration indiquée au recto de la carte.

RABAIS D'AUTOMNE YOKOHAMA 2021

DATE D'ACHAT : 15 SEPTEMBRE AU 15 DÉCEMBRE 2021

SOUMETTEZ VOTRE DEMANDE EN LIGNE EN MOINS DE 10 MINUTES !

Scannez le code QR pour soumettre votre demande de remboursement et recevez votre remise 2 semaines plus tôt que par la poste !



SCANNEZ

PRÉNOM (VEUILLEZ ÉCRIRE LISIBLEMENT) (CHAMPS REQUIS)		NOM (CHAMPS REQUIS)		DATE (mois/jour/année) (CHAMPS REQUIS)	
ADRESSE (CHAMPS REQUIS)				APT (CHAMPS REQUIS)	
VILLE (CHAMPS REQUIS)		PROVINCE (CHAMPS REQUIS)		CODE POSTAL (CHAMPS REQUIS)	
COURRIEL (CHAMPS REQUIS POUR COMMUNIQUER ET PAIEMENT)				NUMÉRO DE TÉLÉPHONE (CHAMPS REQUIS)	
MARQUE DU VÉHICULE (CHAMPS REQUIS)		MODÈLE (CHAMPS REQUIS)		ANNÉE (CHAMPS REQUIS)	
DIMENSION (LARGEUR, PROFIL, DIAMÈTRE)					
NOM DU DÉTAILLANT (CHAMPS REQUIS)		VILLE (CHAMPS REQUIS)		PROVINCE (CHAMPS REQUIS)	
CODE POSTAL (CHAMPS REQUIS)					
DATE DE L'ACHAT (mois/jour/année) (CHAMPS REQUIS)				FACTURE # (CHAMPS REQUIS)	

PNEUS ADMISSIBLES : (VEUILLEZ INDICER LES 4 PNEUS ACHETÉS)

☐ RABAIS DE 70 \$ BLUEARTH WINTER V905	☐ RABAIS DE 70 \$ ICEGUARD IG53	☐ RABAIS DE 70 \$ ICEGUARD G075	☐ RABAIS DE 70 \$ ICEGUARD IG51V (51154, 51152)
☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR A/T G015	☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR X-CV G057	☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR CV G058	☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR H/T G056
☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR X-AT G016	☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR M/T G003	☐ RABAIS DE 70 \$ GEOLANDAR X-MT G005	☐ RABAIS DE 70 \$ ADVAN SPORT A/S+
☐ RABAIS DE 70 \$ AVID ASCEND LX	☐ RABAIS DE 70 \$ AVID ASCEND GT	☐ RABAIS DE 70 \$ PARADA SPEC-X	☐ RABAIS DE 50 \$ AVID TOURING-S

VEUILLEZ COCHER TOUTES LES CASES QUI S'APPLIQUENT

Est ce que c'est votre premier achat chez Yokohama?

Quel est votre âge ?

☐ 45-54

☐ 18-24

☐ 55+

☐ Je veux recevoir des courriels de Yokohama sur les promotions futures

☐ Oui

☐ 25-34

☐ Non

☐ 35-44

Comment avez-vous entendu parler de cette promotion ? Cochez toutes les cases qui s'appliquent

☐ En magasin

☐ Annonce imprimée

☐ Site web Yokohama

☐ Référence

☐ Radio

☐ TV

☐ Numérique

☐ Autre

Quelle marque votre nouvel ensemble de pneus Yokohama remplace-t-il?

☐ BFGOODRICH

☐ BRIDGESTONE

☐ CONTINENTAL

☐ GOODYEAR

☐ HANKOOK

☐ KUMHO

☐ MICHELIN

☐ PIRELLI

☐ TOYO

☐ YOKOHAMA

☐ AUTRE

Règlements et Conditions :

- Tous les champs doivent être remplis, sinon votre réclamation ne sera pas admissible.
- Du 15 septembre au 15 décembre 2021 obtenez : un rabais de 70 \$ à l'achat d'un jeu de quatre pneus: BLUEARTH WINTER V905, ICEGUARD IG53, ICEGUARD G075, ICEGUARD IG51V (110151154, 110151152 ONLY) GEOLANDAR A/T G015, GEOLANDAR X-CV G057, GEOLANDAR CV G058, GEOLANDAR H/T G056, GEOLANDAR X-AT G016, GEOLANDAR M/T G003, GEOLANDAR X-MT G005, ADVAN SPORT A/S+ V405+, AVID ASCEND LX, AVID ASCEND GT, PARADA SPEC-X. Obtenez un rabais de 50 \$ à l'achat d'un jeu de quatre pneus 4 AVID TOURING-S.
- Le rabais d'automne ne s'applique qu'aux ventes au détail de pneus de remplacement neufs d'un détaillant Yokohama. Toutes les réclamations d'un détaillant non autorisé seront refusées.
- Toutes les demandes de rabais doivent nous être envoyées par l'utilisateur final et non par le détaillant qui lui a vendu les pneus.
- Vous devez acheter des jeux de 4 pneus (pas seulement un ou deux pneus).
- Un total de 4 jeu de 4 pneus peuvent être réclamés sous le même nom/entreprise et ou courriel.
- Ne peut être combiné avec aucune autre promotion
- Pour réclamer votre rabais, vous devez remplir au complet ce formulaire de réclamation ou en faire une réclamation en ligne et y joindre une copie de votre facture dûment datée. Envoyez le tout par la poste au Centre de rabais Yokohama au plus tard le 15 janvier 2022.
- La facture émanant d'un DÉTAILLANT CANADIEN AGRÉÉ doit indiquer clairement le nom du détaillant de pneus, le numéro de la facture, la date d'achat, le nom et les dimensions du pneu, le nom du client ou de l'entreprise, la quantité achetée ainsi que les frais d'installation et de pose. Les pneus doivent être achetés et posés chez le même détaillant Yokohama canadien agréé.
- Le rabais est payé sous forme de carte prépayée Visa® Yokohama. Une carte prépayée Visa Yokohama admissible sera traitée et mise à la poste conformément aux renseignements contenus dans ce formulaire de réclamation. Cette carte est émise par la Compagnie de fiducie Peoples en vertu d'une licence octroyée par Visa Int. *Marque de commerce de Visa International Service Association utilisée sous licence par la Compagnie de fiducie Peoples. La carte ne peut pas être utilisée pour faire des paiements périodiques. Carte valide pour une période maximale de 6 mois; les fonds inutilisés seront annulés après la date d'expiration. Des conditions d'utilisation s'appliquent.
- Le fait de ne pas fournir les documents requis ou de fournir des documents incomplets ou illisibles aura comme conséquence que votre réclamation sera rejetée. Pneus Yokohama (Canada) inc. ne se tient pas responsable des formulaires, des chèques et du courrier perdus, volés, endommagés ou mal dirigés. Assurez-vous de garder une copie de tous vos formulaires, y inclus votre facture, pour vos dossiers. Nous ne retournerons aucune preuve d'achat soumise dans le cadre de cette offre.
- Une partie du remboursement que vous paie Pneus Yokohama (Canada) est un montant pour le compte de la TPS/TVH et TVQ, selon le cas.

Pour vérifier le statut de votre rabais, rendez-vous sur www.yokohamarebate.ca. Si huit semaines après avoir posté votre réclamation vous n'avez toujours pas reçu de nouvelles, veuillez communiquer avec nous par courriel à YokohamaTireRebate@360incentives.com ou par téléphone au 1-877-888-4559.

Envoyez par la poste: Centre de rabais Yokohama Casier postal 3535, Markham Industrial Park, Markham, ON L3R 6J5

YOKOHAMAREBATE.CA

